
 

SIGNERAD 
2025-05-13

Malmö stad 
Fastighets- och gatukontoret 

Tjänsteskrivelse 
Datum 
2025-05-08 
Vår referens 
Magnus Ahlcrona 
Ingenjör 
magnus.ahlcrona@malmo.se 

Malmöinitiativ - Vi saknar asfalt på första delen av 
Hyllie Boulevard, EF20240385 
TN-2025-266 

Sammanfattning 
Ett Malmöinitiativ har inkommit med önskemål om asfaltering på Hyllie boulevard, 
vägsträckan från Norra Tennisgränd till och med Södra Tennisgränd, fram till utfarten 
mot Annetorpsvägen. Det gäller ytan mellan uppgångarna till fastigheterna och själva 
körbanan. Dessa består idag av grus och det har bildats gropar efter att bilar/flyttbilar 
ställer sig på ytan när de lastar av och på. Dessa gropar ses som en risk för gående som 
ska korsa vägen. 
 
Den grusade ytan som avses är endast av tillfällig karaktär och fastighets- och 
gatukontoret kommer att handla upp en entreprenad under sommar/höst 2025 med en 
entreprenadstart under vintern 2025/2026 för att färdigställa Hyllie boulevard.  I detta 
färdigställande ingår hela sektionen fasad till fasad där denna grusyta ingår. 
 
Tekniska nämnde föreslås besvara Malmöinitiativet. 
 

Förslag till beslut 
Tekniska nämndens trafikutskott föreslås besluta 

att godkänna förvaltningens förslag till yttrande, samt  

att besvara Malmöinitiativet 

Beslutsunderlag 
• G-Tjänsteskrivelse TrU 250603 - Malmöinitiativ - Vi saknar asfalt på första 

delen av Hyllie Boulevard 

• Förslag till yttrande TrU 250603 - Malmöinitiativ - Vi saknar asfalt på första 
delen av Hyllie Boulevard 
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Beslutsplanering 
Tekniska nämndens trafikutskott 2025-06-03 

Beslutet skickas till 
Malmöinitiativet 

Ärendet 
Ett Malmöinitiativ har inkommit med önskemål om att asfaltera sidoytan till Hyllie 
boulevard som idag är en grusyta. 
 
Enligt initiativet saknas det asfaltering på vägsträckan framför uppgångarna, och 
groparna i grusytan blir allt djupare, vilket ökar risken för att snubbla och falla. Detta är 
särskilt problematiskt för barn, personer med nedsatt rörelseförmåga, 
rullstolsanvändare och för dem som går med barnvagn, då de ska korsa vägen. Vid 
dåligt väder ökar risken ytterligare för att någon ska skada sig. Denna risk minskas 
avsevärt om den återstående delen av vägen asfalteras, och dessutom skulle det skapa 
en trevligare och mer inbjudande miljö. 
 
Fastighets- och gatukontoret kommer att handla upp en entreprenad för att färdigställa 
Hyllie boulevard under 2026 och 2027. 
 

Ansvariga 
Sven Gustafsson  Enhetschef 
Anna Modig  Avdelningschef 
Tobias Nilsson  Direktör 
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